
 
 

BRM.0012.7.5.2021 

 

Protokół Nr 24/2021 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 15 czerwca 2021 r.   

 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

______________________________________________________________ 

 

Czas z trwania posiedzenia: 10.00 – 10.41.  

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca   - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej - Lidia Stolarska, 

spóźnił się    - Jacek Bętkowski, 

nieobecny    - Damian Polak. 
 

Listę obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że  

w obradach Komisji uczestniczy 2 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
, 

Nie było. 
 

Porządek obrad ze zmianą: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 23/2021 z dnia 25.05.2021 r. posiedzenia Komisji.   

4. Sprawozdanie z realizacji Miejskiej Strategii Rozwoju Transportu do 2020 r. za 

rok 2020. 

5. Plan w zakresie promocji Miasta na III kwartał 2021 r.  

6. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekt uchwały).  

7. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 23/2021 Komisji Strategii i Promocji Miasta. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 23/2021 Komisji z 25.05.2021 r.? 
 

Głosowanie:   za – 2, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Ad 4. Sprawozdanie z realizacji Miejskiej Strategii Rozwoju Transportu do  

2020 r. za rok 2020 – załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są jakieś pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Pani Naczelnik, kiedy planujecie zakończenie rozbudowy ul. Magazynowej?  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Nie mam informacji na ten temat. W tej chwili trwają prace związane z aktualizacją 

projektu przebudowy tej ulicy. 
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Pani Naczelnik w 4 pkt – Droga dojazdowa do przedszkola „Kujawskie dzieci”,  

w którym to jest miejscu, bo tutaj zadanie nie zostało wykonane z uwagi na protest 

złożony przez Kujawską Spółdzielnię Mieszkaniową? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

To jest przedszkole pomiędzy ul. Wojska Polskiego a ul. Szarych Szeregów. Za 

wieżowcami ul. Wojska Polskiego 13. Tam Miasto Inowrocław chciało zrealizować 

drogę dojazdową do przedszkola  wraz z miejscami postojowymi, również miał być 

tam wybudowany ciąg pieszo – rowerowy jako kontynuacja ścieżki rowerowej przy 

szkole podstawowej nr 4 poprzez odcinek terenu, który częściowo jest własnością 

Kujawskiej Spółdzielni Mieszkaniowej i częściowo Miasta do ul. Wojska Polskiego 

i później poprzez ciąg pieszy ul. Wojska Polskiego do ścieżki rowerowej przy  

ul. Piłsudskiego. Niestety nie udało nam się tego zadania zrealizować.  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

To wielka szkoda. Prawda? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Tak szkoda, bo dodatkowe miejsca postojowe tam były dla mieszkańców, ale 

inwestycja została oprotestowana. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

A kto protestował Pani Naczelnik? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Z informacji pozyskanych z Wydziału Inwestycji wynika, że Kujawska Spółdzielnia 

Mieszkaniowa.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Jestem bardzo zdziwiona, bo tam są przecież budynki Kujawskiej Spółdzielni 

Mieszkaniowej. 
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Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

I również częściowo na tym terenie Kujawskiej Spółdzielni Mieszkaniowej 

chcieliśmy budować ciąg pieszo – rowerowy.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

A Spółdzielnia Mieszkaniowa nie chciała się zgodzić na wydzierżawienie?  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Tam by musiało być prawo do dysponowania gruntem na cele budowlane. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są jeszcze jakieś pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Jeśli nie to przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:    za – 3,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Strategii 

i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 11/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z realizacji Miejskiej Strategii 

Rozwoju Transportu do 2020 r. za rok 2020”. 

 

Ad. 5. Plan w zakresie promocji Miasta na III kwartał 2021 r. – załącznik nr 3 

do protokołu.  
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła materiał. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Dziękuje bardzo Pani Naczelnik. Ja miałabym takie krótkie pytanie. Inowrocławskie 

Lato Muzyczne – czy to będą imprezy biletowane?  
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Nie. Inowrocławskie Lato Muzyczne to bezpłatne imprezy, ale oczywiście będzie 

wydzielona strefa, do której będzie można wejść ze względu na te zasady reżimu 

sanitarnego. Ta impreza jest bezpłatna. INOWROCŁAW 6-5-4 to są płatne koncerty. 

Z racji tego, że sprawdziły się w ubiegłym roku więc w tym roku planujemy to 

kontynuować.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

I jeśli Pani pozwoli to powiem taką uwagę, bo teraz skończył się ten nasz INO ROCK 

FESTIVAL bardzo dobra rzecz i muszę Pani powiedzieć, że przyjeżdżając na jeden 

z koncertów zaczepiłam młodych ludzi, którzy przyjechali z rejestracją żnińską  

i zapytałam ich skąd wiedzieli o koncercie i powiedzieli, że ze strony internetowej. 
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Także ta strona internetowa jest dobrze opracowana. Tak jak Pani mówi to jest to co 

idzie w świat i w Polskę i ludzie po prostu widzą co się dzieje i korzystają z tych 

zaproszeń.  
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Trzeba było dostosować się do tej dostępności cyfrowej, do obowiązujących 

przepisów. Przy okazji wykorzystujemy ten moment, żeby odświeżyć ją graficznie  

i chcemy, żeby zachowała swoją mapę i żeby ci, którzy już się przyzwyczaili, nie 

oszaleli tak kolokwialnie mówiąc jak wejdą na tą stronę, żeby cokolwiek znaleźć, 

będą pewne ułatwienia, większe zdjęcia już takie na wstęp, także myślę, że będzie 

dobry odbiór i oczywiście kładziemy duży nacisk na informowanie, promowanie tego 

co robimy również w naszych mediach.  
  
Jacek Bętkowski – członek Komisji: 

Mam pytanie. Pani Przewodnicząca już to zaznaczyła, ta cała plejada imprez, które 

się odbyły u nas w Inowrocławiu, było to coś fantastycznego. Nie tylko ludzie  

ze Żnina, ale z Torunia, z Bydgoszczy, z Janikowa to też przez stronę internetową. 

Strona Facebooka była też gdzieś tam rozpowszechniona przez mieszkańców 

Inowrocławia i nie tylko. I mam do Pani takie pytanie, bo Pani stwierdziła, że nasza 

WiewiórINKA będzie promowała miasto Inowrocław. Czy jest w planie, czy 

pomyśleliście o tym, żeby odbyła się taka impreza również promująca miasto 

Inowrocław z zaprzyjaźnionym miastem niemieckim, które ma z nami umowę? Czy 

takie coś wchodziłoby w grę?  
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Myślę, że to jest kwestia środków finansowych. Na ten rok nie mamy zaplanowanych 

takich środków, ale w przyszłym roku możemy zrobić taką kalkulację i spróbować 

wpisać właśnie taką akcję w nasz budżet. Może wtedy przy okazji również udziału 

naszego towarzystwa, miłośników miast partnerskich zorganizować coś takiego  

i również tam zaprezentować nasz symbol. W tym roku ograniczamy się do naszego 

kraju. Mieliśmy w zeszłym roku plan, żeby WiewiórINKA uczestniczyła w takich 

okolicznych miejscach gdzie odbywają się festiwale różnego rodzaju. Wiemy jak 

teraz sytuacja wygląda, więc powrócimy do tego tematu, ale na ten rok jeśli już to 

planujemy w ramach naszego kraju i tych ośrodków turystycznych tylko.  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Pewnie ta WiewiórINKA w tym Bad Oeynhausen zrobi furorę.  

 

Ad. 6. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekt uchwały).  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sposobu ustalania 

wysokości opłat dodatkowych z tytułu przewozu osób środkami komunikacji 

miejskiej, zabranych ze sobą do środka przewozu rzeczy lub zwierząt oraz opłaty 

manipulacyjnej – załącznik nr 4 do protokołu.  
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Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Mnie się nasuwa takie stwierdzenie Pani Naczelnik, czy to zwiększenie opłat, karanie, 

czy to wpłynie na sprawy finansowe MKP? Raczej nie.  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

To jest raczej wobec tych osób, które lekceważą sobie to, że nie wykupią biletu.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Czyli głównie chodzi tu o te procedury, o te 210 zł odnośnie wpisania do tego 

rejestru? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Tak, żeby taki człowiek nie mógł wziąć np. kredytu, albo żadnej pożyczki. Czyli 

działa to odstraszająco. Nie to, że to poradzi w jakiś sposób na brak finansów MPK  

a tylko dlatego, żeby tą kwotą po prostu odstraszyć tych, którzy nie chcą płacić za 

bilet dla zasady a nie dlatego, że ich nie stać.  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Pani Naczelnik proszę mi powiedzieć, ile wynoszą straty ponoszone przez 

przewoźnika? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Nie mam wyliczonych, ale tak jak informowałam, że np. we wrześniu 2020 roku 

70 osób nie zapłaciło, czyli razy 150 to jest na miesiąc kwota.  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

To dosyć wysokie są te straty, prawda?  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Tak. Tutaj akurat MPK nie poinformowało co do konkretnej kwoty, ale myślę, że to 

na sesję uzupełnię albo odpowiem Pani Radnej po ustaleniu z MPK.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Dobrze, czyli Pani Radna otrzyma odpowiedź od Pani Naczelnik.  
 

Jacek Bętkowski – członek Komisji: 

Mam takie pytanie, bo zwrócili się do mnie rodzice dzieci, które dojeżdżają 

autobusami. Ja mam to też gdzieś w pamięci jak moi dojeżdżali i zdarzało się, że 

zapomnieli tego biletu miesięcznego, legitymacji szkolnej, bo to wiadomo 

roztargnienie, może inne przyczyny, trudno to wytłumaczyć, ale zdarzało się. Jak to 

jest rozwiązane? Czy można by było po dostarczeniu tego dokumentu anulować ten 

mandat? Bo to jest dla tych młodych ludzi potężna kwota.  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Jeżeli w określonym czasie przedstawi brakujący dokument to tylko opłatę 

manipulacyjną płaci.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

A opłata manipulacyjna ile wynosi?  
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Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

20 % opłaty.  
 

Jacek Bętkowski – członek Komisji: 

No właśnie. A czy jest możliwość, żeby w ogóle to anulować?  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

To jest też kwestia odpowiedzialności. Ktoś jedzie autobusem to musi być na tyle 

odpowiedzialny, żeby mieć ważny bilet. Wtedy to młodzież zwalniamy  

z jakiejkolwiek odpowiedzialności i pamiętania o tym.  
 

Jacek Bętkowski – członek Komisji: 

To też racja.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Pani Naczelnik, a zmniejszenie tej opłaty manipulacyjnej jest możliwe? Z 20% do 

10% lub 15%?  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Ostatnio podwyższaliśmy do 20% w tamtym roku, bo było 10%. Także Rada 

zdecydowała o tym w ubiegłym roku. Bo później to się nie kalkuluje ściąganie takich 

opłat, bo to też wymaga jakiejś dokumentacji, żeby ściągnąć taką opłatę.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Ta opłata manipulacyjna te 20% to są koszty związane z tą firmą, która to naliczy,  

w biurze ktoś tam przeliczy, wystawia odpowiedni dokument? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Tak, to jest ta opłata manipulacyjna. Ona nie jest wysoka. Myślę, że jeżeli ktoś raz 

zapłaci to już następnym razem będzie pamiętał o tym, że musi te dokumenty ze sobą 

nosić.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są jeszcze jakieś pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Jeśli nie to przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
 

głosowanie:    za – 3,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Strategii 

i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 12/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sposobu ustalania wysokości opłat 

dodatkowych z tytułu przewozu osób środkami komunikacji miejskiej, zabranych ze 

sobą do środka przewozu rzeczy lub zwierząt oraz opłaty manipulacyjnej. 
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Ad 7. Sprawy bieżące. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

Ewa Podogrodzka 
Protokółowała: 

 

Monika Kozioł 


